
PROTOKÓŁ Nr20/5/2009 
z posiedzenia Komisji Zdrowia i Oświaty  

odbytego w dniu 21.10.2009r. 
 

 
 
Obecność na posiedzeniu członków Komisji oraz zaproszonych gości wg list 
obecności stanowiących załączniki niniejszego protokołu. 
Godz.13.00 
 

Posiedzenie  
 
otworzył i obradom przewodniczył Pan Jarosław Lasota – Przewodniczący 
Komisji. 
 
Porządek obrad rozszerzono o projekty uchwał w sprawach: 

• wyboru biegłego rewidenta do przeprowadzenia badania sprawozdania 
finansowego za 2009 rok w Zespole Opieki Zdrowotnej w Końskich, 

• zatwierdzenia zmian w Statucie Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich 
ul. Gimnazjalna 41B, 

Nadano im kolejno numery: 5h oraz 5i.  
 
Jednogłośnie przyjęto do realizacji następujący porządek obrad: 
 

1. Przyjęcie porządku posiedzenia. 
2. Informacja o stanie bezpieczeństwa sanitarnego powiatu. 
3. Ocena realizacji zadań powiatu w zakresie ochrony zdrowia. 
4. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 

2008/2009. 
5. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

a) uzupełnienia składu Rady Powiatu, 
b) uzupełnienia składu osobowego stałych Komisji Rady, 
c) zaopiniowania wniosku Powiatowego Urzędu Pracy w Końskich 

o dofinansowanie i wydatkowanie kosztów utworzenia w PUP 
Centrum Aktywizacji Zawodowej, ze środków Funduszu Pracy 
w dyspozycji Ministra właściwego do spraw pracy, 

d) dokonania zmian w budŜecie Powiatu Koneckiego na 2009 rok, 
e) określenia regulaminu przyznawania środków finansowych na pomoc 

zdrowotną dla nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej, 
f) wyraŜenia zgody na przystąpienie przez ZSP Nr 1 w Końskich do 

realizacji projektu pn. „Wizyty Przygotowawcze – Seminaria 
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Kontaktowe” realizowanego w ramach programu „Uczenie się przez 
całe Ŝycie”, 

g) przyjęcia niektórych zadań z zakresu administracji rządowej, 
h) wyboru biegłego rewidenta do przeprowadzenia badania sprawozdania 

finansowego za 2009 rok w Zespole Opieki Zdrowotnej w Końskich, 
i) zatwierdzenia zmian w Statucie Zespołu Opieki Zdrowotnej 

w Końskich ul. Gimnazjalna 41B. 
 

6. Sprawy róŜne. 

 
Na prośbę przedstawiających materiały zmieniono kolejność porządku obrad. 
 
Ad – 2. 
 
Informację o stanie bezpieczeństwa sanitarnego powiatu przedstawili: Dyrektor 
Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej Pani Maria Werens oraz Powiatowy 
Lekarz Weterynarii Pan Tadeusz Kulkiewicz. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
Radny Mariusz Brelski – zapytał, czy zakłady, o których mówił Pan Tadeusz 
Kulkiewicz, a które to po upływie terminu 01.01.2010r. mogą stracić prawo do 
prowadzenia dalszej produkcji zostaną zamknięte. Zapytał w związku z tym, 
która jednostka jest władna do wykonania takich czynności. 
 
Pan Tadeusz Kulkiewicz – wyjaśnił, Ŝe jednostką władną do wykonania 
czynności zamknięcia zakładów jest Jego jednostka. Dodał jednak, iŜ nie będzie 
konieczne podejmowanie takich działań, poniewaŜ zakłady te dostały z mocy 
rozporządzenia unijnego okres przejściowy do 31.12.2009r. Powiedział, iŜ 
oznacza to, Ŝe do tego czasu zakłady muszą zlikwidować uchybienia w swoim 
działaniu w przeciwnym wypadku przestaną funkcjonować z dniem 
01.01.2010r. 
 
Innych dyskusji nie prowadzono. 
 
Komisja przyjęła powyŜszą informację do akceptującej wiadomości. 
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Ad – 5 a, b. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Helena Obara przedstawiła projekty 
uchwał w sprawach: 

 
• uzupełnienia składu Rady Powiatu, 
• uzupełnienia składu osobowego stałych Komisji Rady. 

 
Dyskusji w powyŜszych tematach nie prowadzono. 
 

Komisja zaopiniowała omawiane projekty uchwał jednogłośnie pozytywnie nie 
wnosząc Ŝadnych uwag i zastrzeŜeń. 

 
Ad – 3. 
 
Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia Pan Krzysztof 
Stachera oraz Z-ca Dyrektora ZOZ w Końskich Pan Jerzy Grodzki 
przedstawili informację w temacie: Ocena realizacji zadań powiatu w zakresie 
ochrony zdrowia. 
 
Dyskusji w powyŜszym temacie nie prowadzono. 
 
Komisja przyjęła informację do akceptującej wiadomości. 
 
Ad – 4, 5 h, i, e, f. 
 
Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia Pan Krzysztof 
Stachera przedstawił informację o stanie realizacji zadań oświatowych za rok 
szkolny 2008/2009 oraz projekty uchwał w sprawach: 
 

• wyboru biegłego rewidenta do przeprowadzenia badania sprawozdania 
finansowego za 2009 rok w Zespole Opieki Zdrowotnej w Końskich, 

• zatwierdzenia zmian w Statucie Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich 
ul. Gimnazjalna 41B. 

• określenia regulaminu przyznawania środków finansowych na pomoc 
zdrowotną dla nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej, 

• wyraŜenia zgody na przystąpienie przez ZSP Nr 1 w Końskich do 
realizacji projektu pn. „Wizyty Przygotowawcze – Seminaria 
Kontaktowe” realizowanego w ramach programu „Uczenie się przez całe 
Ŝycie”. 
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W dyskusji dot. przedstawionej informacji głos zabrali: 
 
Radny Janusz Ostrowski – zapytał, w jaki sposób ustalany jest podział 
środków przeznaczonych na remonty dla szkół. 
 
Pan Krzysztof Stachera – wyjaśnił, Ŝe gdy wiadomym jest, jaka będzie kwota 
z Urzędu Marszałkowskiego, wówczas jest ona równo dzielona dla 
poszczególnych szkół. 
 
W dyskusji dot. zatwierdzenia zmian w Statucie ZOZ głos zabrali: 
 
Radny Wiesław Skowron – odnośnie powołania Z-cy Dyrektora do spraw 
pielęgniarstwa zapytał, czy takie zmiany zostały wprowadzone w całym kraju. 
 
Z-ca Dyrektora ZOZ Pan Jerzy Grodzki – wyjaśnił, Ŝe na terenie całego 
kraju obserwuje się tendencję wprowadzania podobnych zmian. Dodał, Ŝe 
wniosek o wprowadzenie takiej zmiany złoŜył Związek Zawodowy Pielęgniarek 
i PołoŜnych. 
 
Radny Mariusz Brelski – zapytał, dlaczego w zestawieniu wojewódzkim 
Zarząd Szpitala w Końskich jest tak dobrze oceniany, a w rankingu 
sporządzonym przez Rzeczpospolitą przyznano tak mało punktów w kategorii 
Zarządzanie. 
 
Pan Jerzy Grodzki – wyjaśnił, Ŝe ranking ten został sporządzony w oparciu 
o ankietę, którą szpitale same wypełniały i której prawdziwości informacji tak 
naprawdę nikt nie weryfikował. Podkreślił, Ŝe szpital w Końskich w ankiecie 
podał same prawdziwe informacje i dodał, Ŝe nie wiadomo jak postąpiły inne 
szpitale. Powiedział, Ŝe Zarząd Szpitala równieŜ zastanawia się, co jest 
przyczyną takich rozbieŜności punktowych w róŜnych kategoriach tego samego 
rankingu. Zaznaczył, Ŝe jeśli Szpital uzyska konkretne i wiarygodne informacje 
na ten temat to niezwłocznie poinformuje o tym Radę Powiatu. 
 
Innych dyskusji nie prowadzono. 
 
Wszystkie projekty uchwał Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie nie 
wnosząc uwag i zastrzeŜeń. 
 

Ad – 5 c. 

 

Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania wniosku Powiatowego Urzędu Pracy 
w Końskich o dofinansowanie i wydatkowanie kosztów utworzenia w PUP 
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Centrum Aktywizacji Zawodowej, ze środków Funduszu Pracy w dyspozycji 
Ministra właściwego do spraw pracy przedstawił Dyrektor PUP w Końskich 
Pan Władysław Pająk. 
  
W dyskusji głos zabrali: 
 
Radny Antoni Szkurłat – zwrócił uwagę, iŜ Centrum Aktywizacji Zawodowej 
miałoby powstać w obecnym budynku Powiatowego Urzędu Pracy, czyli przy 
ul. Spółdzielczej, a za kilka lat planuje się przeniesienie tegoŜ Urzędu do 
budynku Starostwa Powiatowego, które mieści się przy ul. Staszica. 
Podsumował, Ŝe CAZ powinno zostać utworzone właśnie w budynku Starostwa 
gdyŜ takie rozwiązanie w perspektywie zmian jakie zamierza się wprowadzić 
byłoby w Jego ocenie rozsądniejsze i miałoby sens.  
 
Dyrektor PUP Pan Władysław Pająk – powiedział, Ŝe utworzenie CAZ jest 
początkiem licznych zmian, jakie zostaną wprowadzone w funkcjonowaniu 
PUP. Wyjaśnił, Ŝe publiczne słuŜby zatrudnienia będą się skupiać wyłącznie 
w Centrach Aktywizacji Zawodowej jak jest w większości krajów Europy. 
Dodał, Ŝe w przyszłości w PUP nie będzie działań pasywnych tj.: rejestracji 
bezrobotnych, wypłaty zasiłków, wydawania wszelkiego rodzaju zaświadczeń, 
a wszystkie tego typu sprawy będzie obsługiwało CAZ. Podsumował, Ŝe ma 
nadzieję, iŜ budynek przy ul. Spółdzielczej będzie wystarczający dla 
funkcjonowania Centrum Aktywizacji Zawodowej w przyszłości, kiedy Urząd 
Pracy zostanie przeniesiony do Starostwa. Wyjaśnił bowiem, iŜ nie jest moŜliwe 
przeniesienie wszystkich komórek w jednym czasie.  
 
Radny Antoni Szkurłat – podsumował, iŜ nadal będzie bronił swojego 
stanowiska i uwaŜa, Ŝe CAZ powinno zostać utworzone w budynku Starostwa, 
który w przyszłości będzie równieŜ siedzibą PUP i wówczas wszystko byłoby 
w jednym miejscu. Dodał, iŜ obecne działania są w Jego ocenie „prowizorką”. 
 
Komisja zaopiniowała omawiany projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 

 

Ad – 5 d. 

 

Projekt uchwały w sprawie dokonania zmian w budŜecie Powiatu Koneckiego 
na 2009 rok przedstawiła Skarbnik Powiatu Pani Edyta DrąŜkiewicz. 

 

Dyskusji w powyŜszym temacie nie prowadzono.  
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Komisja zaopiniowała omawiany projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie 
nie wnosząc uwag i zastrzeŜeń. 

 

Ad – 5 g. 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia niektórych zobowiązań z zakresu 
administracji rządowej przedstawił Naczelnik Wydziału Zarządzania 
Kryzysowego Pan Wiesław Basiak. 
 
Dyskusji w powyŜszym temacie nie prowadzono. 
 

Komisja zaopiniowała omawiany projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie nie 
wnosząc uwag i zastrzeŜeń. 

 

Ad – 3. 

 

Spraw róŜnych nie było. 

 

Na tym posiedzenie zakończono o godz. 14:30 

 

Wszystkie przedstawione materiały stanowią integralną część niniejszego 
protokołu. 

 
Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący Komisji podziękował za 
uczestnictwo i ogłosił zakończenie posiedzenia.  
 
 
 

Protokółowała      Przewodniczący Komisji 
       Zdrowia i Oświaty 
 
 
  Anna Sapalska       Jarosław Lasota  
 
 
 
 Końskie, dnia 21.10.2009r. 


